

香港歷史博物館 常設展覽「香港故事」導賞活動 Guided Tour of “Hong Kong Story” Permanent Exhibition, Hong Kong Museum of History

香港歷史博物館常設展覽「香港故事」於2026年4月1日重開，本院主席曾慶業先生聯同董事局成員及高級職員於8月18日前往參觀，由香港歷史博物館館長陳成漢先生進行導賞。在介紹本地慈善團體部分中，重點展示了東華三院的歷史，並陳列多件由本院借出的珍貴館藏，回顧東華三院與香港社會共同發展的軌跡。

The “Hong Kong Story” permanent exhibition at the Hong Kong Museum of History (HKMH) reopened on 1 April 2026. Guided by Mr. Osmond CHAN, the Curator of HKMH, Mr. TSENG Hing Yip, York, the Chairman, together with Board Members and senior staff, visited the exhibition on 18 August. In the section introducing local charitable organisations, the exhibition prominently features TWGHs history and displays historical artifacts loaned from the Group, illustrating TWGHs intertwined development with Hong Kong.



本院主席曾慶業先生(前排左九)、董事局成員及高級職員與香港歷史博物館總館長何惠儀女士(前排左七)及館長陳成漢先生(前排左十)合照留念。
Mr. TSENG Hing Yip, York (front row, left 9), the Chairman, Board Members and senior staffs, took a group photo with Ms. Joyce HO (front row, left 7), Museum Director and Mr. Osmond CHAN (front row, left 10), Museum Curator, Hong Kong Museum of History.

本院主席曾慶業先生(右)致送紀念品予香港歷史博物館總館長何惠儀女士(左)。
Mr. TSENG Hing Yip, York (right), the Chairman presented a souvenir to Ms. Joyce HO (left), Museum Director, Hong Kong Museum of History.



東華學院2026/2027學年開學典禮 Tung Wah College Inauguration Ceremony 2026/2027

東華學院為1,885位新生舉行開學典禮，歡迎他們入讀護理學院、醫療及健康科學學院、管理學院及人文學院所開辦的20個博士學位、碩士學位、學士學位、副學位及文憑課程。

An Inauguration Ceremony was held at Tung Wah College (TWC) to welcome 1,885 new students admitted to 20 doctoral degree, master's degree, bachelor's degree, sub-degree and diploma programmes offered by the School of Nursing, School of Medical and Health Sciences, School of Management, and School of Arts and Humanities.

東華三院主席暨東華學院校董會主席曾慶業先生(前排右四)、東華學院校長陳慧慈教授(前排右三)、董事局成員及其他嘉賓出席典禮。
Mr. TSENG Hing Yip, York (front row, right 4), Chairman of TWGHs cum Chairman of Board of Governors of TWC, Prof. Sally CHAN (front row, right 3), President of TWC, Board Members and other guests attended the Ceremony.

賽馬會青少年足球精英匯2026 JC Youth Football Academy Summit 2026

該活動由香港賽馬會、曼聯及中國香港足球總會合作舉辦，並透過香港賽馬會慈善信託基金捐款予東華三院協助籌辦計劃活動，包括足球訓練、文化活動，以及參與社區服務等。

The Event is jointly organised by the Hong Kong Jockey Club, Manchester United, and the Football Association of Hong Kong, China (HKFA). It is funded by a donation from the Hong Kong Jockey Club Charities Trust to support the TWGHs project activities, including football training, cultural activities, and participation in community services.



旅遊事務副專員朱瑞雯太平紳士(左三)、本院副主席暨社會服務委員會主任委員楊燕芝太平紳士(右二)、香港賽馬會對外事務部主管鄭琪先生(左二)、賽馬會香港足球總會足球訓練中心董事局主席邱浩波先生(右三)及曼聯合作夥伴關係總監大衛·雲遜先生(左一)為各隊伍送上鼓勵。
Ms. CHU Shui Man, Joanne, JP (left 3), Deputy Commissioner for Tourism, Ms. Jennifer YEUNG, JP (right 2), Vice-Chairman cum Chairman of Community Services Committee of TWGHs, Mr. Freely CHENG (left 2), the Manager of External Affairs from the Hong Kong Jockey Club, Mr. Stephen YAU (right 3), Chairman of the Board of Jockey Club HKFA Football Training Centre of The Football Association of Hong Kong, China, and Mr. David VINCENT (left 1), Partnership Director, Manchester United, extended their heartfelt encouragement to the teams.



文化體育及旅遊局體育專員蔡健斌太平紳士(左五)、東華三院副主席林筱曼女士(右三)、香港賽馬會體育業務執行總監施永傑先生(左四)、曼聯合作夥伴關係總監大衛·雲遜先生(左三)及香港足球總會副主席徐英偉先生(右四)主持香港超級青年聯賽U18冠軍傑志與曼聯U16青年隊友誼賽的開球儀式。
Mr. TSOI Kin Pan, George, JP (left 5), Commissioner for Sports from the Culture, Sports and Tourism Bureau, Ms. Joyce LAM (right 3), Vice-Chairman of TWGHs, Mr. Casper STYLSVIG (left 4), Executive Director, Sports Business, The Hong Kong Jockey Club, Mr. David VINCENT (left 3), Partnership Director, Manchester United, Mr. Caspar TSUI (right 4), Vice-Chairman, The Football Association of Hong Kong, China officiated at the Opening Ceremony of friendly match between the Hong Kong Premier Youth League Champion Team - Kitchee and the Manchester United Academy U16 Team.



民政事務總署副署長王婉蓉太平紳士(左五)、東華三院副主席暨社會服務委員會主任委員楊燕芝太平紳士(右三)、香港賽馬會慈善事務總經理(體育)何麗嫦女士(左四)、賽馬會香港足球總會足球訓練中心董事局主席邱浩波先生(右四)及曼聯合作夥伴關係總監大衛·雲遜先生(左三)主持中國香港U16代表隊與曼聯U16青年隊友誼賽的開球儀式。
Ms. Belinda WONG, JP (left 5), Deputy Director Home Affairs, Ms. Jennifer YEUNG, JP (right 3), Vice-Chairman cum Chairman of Community Services Committee of TWGHs, Ms. Cora HO (left 4), Executive Manager, Charities (Sports), The Hong Kong Jockey Club, Mr. Stephen YAU (right 4), Chairman of the Board of Jockey Club HKFA Football Training Centre of The Football Association of Hong Kong, China, and Mr. David VINCENT (left 3), Partnership Director, Manchester United officiated at the Opening Ceremony of friendly match between the Hong Kong, China U16 Representative Team and the Manchester United Academy U16 Team.